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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mikorra tervezi a kormány támogatni a 
kullancsencephalitis elleni védőoltást?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Írásbeli kérdést intéztem önhöz az utóbbi időben rendkívüli mértékben elszaporodott kullancsok 
elleni védekezés tárgyában. A minisztérium válaszában az Egészségügyi Világszervezet és az 
Európai Betegségmegelőzési és Járványügyi Központ ajánlásainak megfelelően az egyéni 
védekezést, ennek részeként pedig a kullancsencephalitis elleni védőoltást ajánlotta.

A védőoltás azonban igen drága: minthogy a végleges védettség kialakulásához többször is meg kell
ismételni, az ára elérheti összesen a 80 ezer forintot is – ezt kevesen engedhetik meg maguknak. 
Indokolt volna tehát a védőoltást államilag támogatni. Az évente születő mintegy 90 ezer gyermek 
többszöri, tartós védettséget biztosító beoltása évi 7 milliárd forintba kerülne:

2010 és 2020 között ennek az összegnek az ötszörösét tervezi a kormány évenként stadionépítésre 
fordítani.

Tisztelt Miniszter Úr!

A következő kérdésben kérem tájékoztatását:

Tervezi-e a kormány a kullancsencephalitis elleni védőoltás támogatását, esetleg térítésmentessé 
tételét, és ha igen, mikorra várható ennek bevezetése?

Várom megtisztelő válaszát.


